

禱告會 Prayer Meeting



請往前坐 來敬拜我們的神 Please fill the seats in the front first Prepare to Worship our God











禱告事項 Prayer Requests



因為主曾這樣吩咐我們說:「我已經立你做外邦人的光,叫你施行救恩,直到地極。」 For this is what the Lord has commanded us: "'I have made you a light for the Gentiles, that you may bring salvation to the ends of the earth.' " 使徒行傳 Acts 13:47

為 這學期的中原、中央、醒吾 福音事工 禱告

- 為各團隊充滿恩膏能力來服事, 也求神把愛靈魂的心賞給我們, 為神得著更多失喪靈魂,
- 也求神預備每一個BEST,敞開心門!

Pray for all the Gospel groups at CYCU • **NCU and HWU.** May each team be anointed and empowered to serve, and may God give us a heart that loves souls so that we can win more lost souls. May God prepare the hearts of every Gospel friends to be open and receptive!



教會使命 CHURCH MISSION

我們要去,進入校園與社區 使萬民作主門徒 We shall Go, enter the Campuses & Communities, and make disciples of the people!





神的家歡

WELCOME TO 4C CHURCH!



本週經文 This Week Scripture

<u>以弗所書 Ephesians 1:17-19</u>

17 I keep asking that the God of our Lord Jesus Christ, the glorious Father, may give you the Spirit of wisdom and revelation, so that you may know him better. 18 I pray that the eyes of your heart may be enlightened in order that you may know the hope to which he has called you, the riches of his glorious inheritance in his holy people, 19 and his incomparably great power for us who believe. That power is the same as the mighty strength,

1:17 求我們主耶穌基督的神,榮耀的父, 將那賜人智慧和啟示的靈賞給你們,使你們真知道他, 1:18 並且照明你們心中的眼睛, 使你們知道他的恩召有何等指望, 他在聖徒中得的基業有何等豐盛的榮耀; 1:19 並(知道)他向我們這信的人所顯的能力是何等浩大,





讀經&信息 Scripture & Message





11:19 那些因司提反的事遭患難四散的門徒直走到腓尼基和塞浦路斯, 並安提阿;他們不向別人講道,只向猶太人講。11:20 但內中有塞浦路 斯和古利奈人,他們到了安提阿也向希臘人傳講主耶穌。11:21 主與他 們同在, 信而歸主的人就很多了。11:22 這風聲傳到耶路撒冷教會人的 耳中,他們就打發巴拿巴出去,走到安提阿為止。

19 Now those who had been scattered by the persecution that broke out when Stephen was killed traveled as far as Phoenicia, Cyprus and Antioch, spreading the word only among Jews. 20 Some of them, however, men from Cyprus and Cyrene, went to Antioch and began to speak to Greeks also, telling them the good news about the Lord Jesus. 21 The Lord's hand was with them, and a great number of people believed and turned to the Lord. 22 News of this reached the church in Jerusalem, and they sent Barnabas to Antioch.

使徒行傳 Acts 11:19-26



使徒行傳 Acts 11:19-26

11:23 他到了那裏,看見 神所賜的恩就歡喜,勸勉眾人,立定心志, 恆久靠主。11:24 這巴拿巴原是個好人,被聖靈充滿,大有信心。於是 有許多人歸服了主。11:25 他又往大數去找掃羅,11:26 找着了,就帶 他到安提阿去。他們足有一年的工夫和教會一同聚集,教訓了許多人。 門徒稱為「基督徒」是從安提阿起首。23 When he arrived and saw what the grace of God had done, he was glad and encouraged them all to remain true to the Lord with all their hearts. 24 He was a good man, full of the Holy Spirit and faith, and a great number of people were brought to the Lord. 25 Then Barnabas went to Tarsus to look for Saul, 26 and when he found him, he brought him to Antioch. So for a whole year Barnabas and Saul met with the church and taught great numbers of people. The disciples were called Christians first at Antioch.



名副其實 Worthy of The Name 使徒行傳 Acts 11:19-26

高天圓牧師 Pastor Kao





本週經文 This Week Scripture

<u>使徒行傳 Acts 11:26</u>

因找着了,就帶他到安提阿去。 他們足有一年的工夫和教會一同聚集,教訓了許多人。 門徒稱為「基督徒」是從安提阿起首。

and when he found him, he brought him to Antioch. So for a whole year Barnabas and Saul met with the church and taught great numbers of people. The disciples were called Christians first at Antioch.







Sister Lucia 黃珮瑜 姊妹



I am so grateful to have completed the second stage of the discipleship course remotely. Through serving, God has been gradually restoring my broken heart piece by piece. Additionally, my involvement in the Happiness Group as a co-worker has been transformative - not only am I sharing the gospel with new friends, but also preaching it to myself.

Before enrolling in the course, I was overwhelmed with pressure and anxiety. God is fair in giving everyone the same precious time, so I knew I needed to equip myself quickly to move forward, embrace the mission of evangelism, and meet the needs of gospel friends. However, I was unsure—how could I serve well as a disciple when my heart was still so broken? Would I be able to answer the questions from gospel friends? How should I work with fellow coworkers? Everything felt so unfamiliar to me.



Perhaps this is where the culture of God's kingdom stands apart from the world. In God's kingdom, blessings follow faith and giving. When we surrender what is dear to us, what seems limited and precious, God pours out His abundant blessings unlimitedly.

Throughout the course, the instructor systematically guided us in understanding how to evangelize through the Happiness Group and practice working with fellow coworkers. It reminded me of a company setting, where different projects require collaboration across various departments. Each person contributes their expertise in the role, yet all work together toward a shared mission and goal. This journey has been a great lesson in faith, teamwork, and God's unending grace.



I am truly grateful for the opportunity to join the Happiness Group in Hsinchu remotely, primarily serving professional women in the workplace. Through partnering with my coworkers, I have come to appreciate the unique strength of each person and how we can grow together while supporting gospel friends.

Moreover, as I continue learning biblical truths and apply them in my daily life using God's Word to comfort and encourage others—I can sense my broken heart being gradually restored by God, little by little. Though I am still on this journey of healing, still deepening my relationship with the Lord, I am committed to pressing forward. I will continue to participate in 4C's discipleship training course!





讓平凡的人,成就偉大的事

4



成為在基督裡的小牧人

共十二次的課程[,]幫助你願意一生委 身福音使命、牧養門徒



共十二次的課程,幫助你過敬虔、有 榜樣的生活、更深刻服事的操練







門徒學校(上) 屬靈生命成長101

門徒學校(下) 發現神賦予的恩賜 3/16 起,每週日15:30 恩典圖書室



幸福大學(下) 成為屬靈的牧羊人

繳費給小家長,由小家長統一繳費 (需個別繳費請聯繫Ita姐妹) 紙本報名: 淑敏姐妹



3/30 起,每週日15:30 教職員室



余愛天 傳道





田汝玲 師母

3/16 起,每週日15:30 信望愛室



高天圓 牧師







家裡的事 Announcements









愛宴服事 Luncheon service





幸福小組要開始囉! HAPPINESS GROUP!



有 意 願 加 入幸福 小 組 歡 迎 聯 繫 區長



信仰連連看FAITH ALIVE 12:10PM, 教職員室





鄭吉成弟兄

講題:信靠與交託PART2



下週預告 3/9 Preview For Next Week



往前跌倒 FailingForward

箴言 Proverbs 24:16

楊右任弟兄 Yu-Jen Yang







ChungLi Campus Christian Church

受洗班: 時間:

2025. 4 113 第 78 国浸禮 BAPTISM CEREMONY

(兩週均要上課) 地點:









邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友 請樓上的弟兄姊妹下樓來,大家一起來歡迎新朋友

第一次來嗎? FIRST TIME HERE? 期待更多認識你, 歡迎填寫新家人表單→



我用主的愛真誠來愛你(x2) With the love of God, I love you genuinely(x2) 因我見你裡面有王的榮美 Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你

With the love of God, I love you genuinely

- 願耶和華賜福給你 願耶和華永遠保護你 願耶和華祂的臉光照你 願耶和華賜你平安
 - 願神永遠祝福你們
- 願在主裡相會再相會 願在主裡相會再相會 願主的愛永遠在你心懷



The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.



祝福 & 謝飯禱告 Benediction



